



# UNION DES ÉGLISES DE DIEU DE LA PROPHÉTIE DE FRANCE

*CHURCH OF GOD OF PROPHECY, FRANCE*



Nous vous saluons au nom précieux de notre Seigneur Jésus Christ. Nous sommes honorés d'être appelés à servir Dieu en servant sa mission et les peuples de France.

*We greet you in the precious name of our Lord Jesus Christ. We are honored to be called to serve God by serving His Church and the peoples of France.*

*Bishop Michael and Sister Jennifer Wilson,  
National Presiding Bishop – France*

## MISSION

Notre vision pour la France c'est de 'transmettre le coeur de Dieu au coeur du peuple'. Dieu est un Dieu de passion et de grande compassion et nous cherchons de le suivre.

*Our vision is to 'transmit the heart of God to the heart of the people'. God has passion and great compassion and we seek to follow in His footsteps.*

## VISION

Tout d'abord nous voulons développer une église saine: qui est Christ-exaltante, remplie du Saint Esprit; une église de sainteté qui forme des disciples, implante des autres églises et qui a une passion pour l'union chrétienne. En particulier on veut planter une église dans chacune des 13 régions de France.

*We desire above all to develop a Christ-exalting, Holy Ghost filled, holiness Church that is disciple-making and church planting with a passion for Christian unity. In particular, we want to plant a church in each of the 13 regions of France.*



## 50 SOULS SAVED 2017-18

**6 Eglises dans 3 régions; 370 adhérents | 6 Churches in 3 regions; 370 members**

Les églises continuent à grandir particulièrement à travers notre équipe d'évangélisation, nos revivals, notre Ecole de Mission et des tournées d'évangélisation

*The churches continue to grow especially through our national evangelism team, revivals, our Mission School and evangelistic events*

## NOS PASTEURS / OUR PASTORS

Nos pasteurs sont fidèles dans leurs ministères, en dirigeant leurs congrégations dans des environnements de difficultés économiques et spirituelles ils se sacrifient pour la cause de Christ.

*Our pastors remain faithful whilst serving their congregations during difficult financial and spiritual climates they sacrifice themselves for the cause of Christ.*



Pasteur OLADIPO Stephen  
**BARR (Alsace)**



Pasteur MATALBERT, Ricardo  
**LA COURNEUVE**



Pasteur ATSIN, Valentin  
**SARCELLES**

Nous avons lancé un programme pendant l'année dernière du Ministère de Réseau de Multiplication qui aider a developper nos églises locales. Nous évaluons chaque église selon des 10 signes vitaux: 5 engagements Vision, Leadership, Corps Mobilisé, Ressource, Texte et Contexte; et 5 fonctions: Evangélisation, Discipolat, Service, Communion et Adoration



Pasteure GARCIA, Belkis  
**TOULOUSE**



Pasteure LONGIN, Claudette  
**VILLENEUVE-LE-ROI**



Pasteur NAZAIRE, Lénord  
**VILLETANEUSE**

We have launched a programme during the last year under the Multiplication Network Ministries that is helping our churches to develop. We evaluate each church according to the 10 vital signs: 5 key commitments of Vision, Leadership, Mobilised Body, Resources and Text and Context; 5 key functions: Evangelism, Discipleship, Service, Fellowship and Worship

## POINTS CULMINANTS

Pendant la period nous avons experinmenté des points inspirationnels qui ont donnés une impulsion à la Mission en France:

- la Convention Natioanle mai 2017: thème: 'Unies et En Marche Vers le But' (300 en assistatnce),
- La Retraite des Femmes juin 2017 (150 en assistance)
- L'Ecole de Mission juillet 2017 (30 en assistance)
- Camp de Jeunesse août 2017 (115 en assistance)
- LIFE octobre 2017 pour des jeunes (200 jeunes – 50 du RU)

## HIGHLIGHTS

During the period we experienced several inspirational highlights that have given a a lift to the Church in France

- Natioanl Convention May 2017: theme: 'United We March Forward' (300 in attendance)
- Ladies' Retreat, June 2017 (150 in attendance)
- Mission School July 2017 (30 in attendance)
- Youth Camp, in Luxemburg, Aug 2017 (115 in attendance)
- LIFE october 2017 for youth (200 attended– 50 from UK)

